
Prenehanje začasnih
ukrepov v Živalskem vrtu?

O tem bodo odločali delegati na junijski skupš-
čini. Občinski izvršni svet je na podlagi temeljite-
ga poročila začasnega kolegijskega poslovodnega
odbora (ZKPO) ocenil, da so razmere v Žival-
skem vrtu takšne, da se lahko ukrep predčasno
ukine.

" Začasni kolektivni poslovodni organ je svoje
delo usmeril na zagotavljanje normalnega poslo-
vanja, reda in discipline ter na: pripravo in spre-
jem preostalih manjkajočih oziroma poraanjklji-
vih samoupravnih splošnih aktov, kadrovanje
ustreznih delavcev na vodilna oziroma strokovna
dela, izvajanje sprejetega plana za tekoče leto
s poudarkom na zagotavljanju potrebnih finanč-
nih sredstev ter na izdelavo vsebinske zasoove
razvoja oziroma obnove Živalskega vrta. Ves čas
je ZKPO (imel je 16 sej) sodeloval s svetom;
v pripravah na odločitve pa je bilo izvedenih tudi
več zborov delavcev in sestankov sindikalne in
mladinske organizacije z ozirom na dograjevanje
organizacije in izboljšanje poslovanja, so bili že
sprejeti samoupravni akti nekajkrat dopolnjeni.
V kratkem bo sprejet tudi pravilnik o raedseboj-
nih delovnih razmerjih.

Kadrovske težave so presežene, svet zavoda je
na podlagi razpisa jmenoval novega direktorja,
ZKPO pa je v skladu s svojimi pristojnostmi izbral
računovodjo, blagajruka in mizarja, po nastopu
direktorja pa bo izbran še tehnojog. Izboljšani
osebni dohodki in še posebej pogoji za delo, bodo
bistveno vplivali na lažje razreševanje preostalih
kadrovskih potreb.

V tem letu se je pričala gradnja oziroma obnav-
ljanje montažne npravne stavbe s 416 kvadratnimi
metri, pripnivljalnice hrane s skladi&i v površini
115 kvadratnih metrov, vivarija, medvednjaka in
objektov otroškega programa. Finančna sredstva
so zagotovljena s krediti izvajalcev (Marles in
SGP Bežigrad), Zavarovalne skupnosti Triglav,
programov Komunalne skupnosti in Območne
vodne skupnosti ter Iastnih virov in sredstev akci-
je Pomoč Živalskemu vrtu. Nekoliko kasnijo pri-
prave na izdelavo vsebinskih zasnov razvoja ozi-
roma obnove Živalskega vrta, vendar je najobsež-
nejše delo - opredelitev minimalnih bivalnih zah-
tev za posamezne živali že opravljeno.

Predvidoma še letos bi tako pristopili k izdelavi
urbanistične dokumentacije. in idejnega načrta.
Potrebna sredstva so planirana oziroma zagotov-
ljena, z LUZ-om in predstavniki odbora za iz-
gradnjo Biološkega središča pa potekajo priprav-
ljalna dela za objavo natečaja.

In ob zaključku tega zapisa velja pripisati tudi
to ugotovitev: z odhodom nekaterih delavcev,
povečanjem delovne discipline ter reda, z odloč-
nejšim razreševanjem strokovnih in delovnih pro-
blemov ter ambiciozni načrti za naprej, so se
bistveno izboljšali tudi medsebojni odnosi v ko-
lektivu. To pa je najbrže največ vredno, saj vemo,
da je bil začasni ukrep družbenega varstva sprejet

-v veliki meri prav zaradi tega.

OIZGRADNJIIZ PROGRAMA TRETJEGA
SAMOPRISPEVKA

Zdravstvena postaja
Škofljica pred otvoritvijo

Z izglasovanjm tretjim ljubljanskim samopri-
spevkom smo na območju našega mesta pokrili
prostorski primanjkljaj na področju predšolske
vzgoje, osnovnošolske vgoje in izobraževanja,
zdravstvenega varstva in kulture. Program je ob-
segal 36 objektov - 13 W O , 12 osnovnih šol
oziroma prizidkov, 7 zdravstvenih, 4 ostale objek-
te in pridobitev dokumentacije za 4 objekte.

Spremenjcni in zaostreni pogoji gospodarjenja
v zadnjih letih so bistveno spremenili tudi razme-
re, ki so v letu 1981 pogojevale odločitve, sprejete

na referendumu. Stanovanjska gradnja se je upo-
časnila, zmanjšala se je nataliteta, kar je povzroči-
lo manjše potrebe po vzgojnovarstvenem pro-
storu.

Na območju naše občine je bilo v program
uvrščenih 13 objektov ali 36 odstotkov celotnega
programa - 6 W O , 2 prizidka k osnovnim šo-
lam, 2 zdravstveni postaji, novogradnja glasbene
šole ter dograditev in adaptadja Mtadinskega kli-
matskega zdravili&a Rakitna. Po spremenjenem
terminskem planu koncem leta 1984 je kot posle-
dica zamika gradnje stanovanjske soseske Grba
zamaknjena gradnja W O ViSko polje in sicer
v obdobju, ko bo izkazana dejanska potreba po
tem objektu.

Veliko naporov in usklajevanja zaradi nedore-
čenosti finančnih virov so terjale tudi sprotne
aktivnosti za gradnjo vseh potrebnih komunalnih
vodov. Od 12 objektov je dokončanih in predanih
v uporabo 11 objektov, zadnji - zdravstvena po-
staja Škofljica pa predvidoma še pred letnimi
počitnicami.

S programora tega samoprispevka smo v občini
bistveno povečali družbeni standard in dosegli cilj
izenačitve z drugimi ljubljanskimi občinami. Šte-
vilo mest v vrtcih smo povečali za 480, osnovno-
šolski prostor smo povečali za 22 učilnic, 2 kuhi-
nji, 3 večnamenske prostore in eno telovadnico.
Izboljšali so se tudi pogoji za izvajanje osnovnega
zdravstvenega varstva in glasbenega šolstva.

Ob razpravi na občinskem izvršnem svetu pa je
bila ponovno odločno postavljena zahteva, da
skupnost Samoprispevka III zagotovi prenos ob-
jektov in zemljišč na iončne uporabnike skupaj
z vpisom v zemljiško knjigo. Izvajalce programov
(predvsem na Rakitni in OŠ Kolezija) pa za do-
končno odpravo pomanjkljivosti ugotovljenih na
tehničnem pregledu in pri obratovanju, da bi ta
dva objekta vendarle dobila dokončno uporabno
dovoljenje. Pa tudi sicer so izvajalci del dolžni
odpraviti ugotovljene pomanjkljivosti v garancij-
skem roku.


